
Bestyrelsesmøde - Onsdag d. 23. november 2022, kl. 17.30-19:30  

Indkaldelse og dagsorden  

Indkaldte: IGK Bestyrelse 2022 + IGC  

Mad fra restauranten under mødet (TBC)  

Dagsorden:  

1. Godkendelse af dagsorden  

Dagsorden er godkendt.. 

2. Godkendelse af seneste referat  

Referatet er godkendt. 

3. IGK/IGC Samarbejde 2023 og fremover (løse punkter herunder)  
- Oprettelse af samarbejdsudvalg (IGC, IGK Udvalg og KiK) - opstart januar 
2023 

Der bliver nedsat et samarbejdsudvalg i samarbejde med golfcenteret og 
klubben i 2023. Fokus vil være at gøre det vi gør godt, endnu bedre.  

- Golfspilleren i Centrum  

Der blev evalueret på de kritikpunkter, som har været i golfspillerne i 
Centrum. Kritikken er taget til efterretning og der vil komme nogle små 
justeringer i forhold til restauranten..Der vil bla andet komme nyt menukort  

Centeret har taget fat om de forskellige kritikpunkter og vil gerne samarbejde 
omkring løsninger.. 

Bestyrelsen vil få adgang BI 

 
- Klubsekretær/koordinator  
Klubben og centeret vil se på mulighederne for at sammen at få ansat en som kan 
være den koordinere kraft mellem centeret og klubben. (næste dagsorden vil vi 
udarbejde en jobbeskrivelse for en sådan medarbejder) 
 
- Fokuspunkter for fremtiden 
Skal vi fælles branding strategi? Ens tøj og lignende.  Opgaven tages op i det 
kommende samarbejdsudvalg 
Fokus vil være på at skabe gode oplevelser for medlemmerne. Alt er i spil 
 
 



- Hvad kan forbedres?  
Der vil blive etableret el- ledere til elbiler i løbet af vinteren. 
 
- Samarbejde omkring rekruttering  
Det bliver et punkt for vores kommende samarbejdsudvalg og DGA 

4. Økonomi (MK)  
- Merete og Jan havde møde med IGC/Frogne onsdag d. 26/10 kl. 8:00  
Der bliver arbejdet på løsning på det økonomiske samarbejde mellem centeret og 
klubben. Da det koster klubben mange penge. 

5. Opdatering fra udvalg og KiK  
1. Kent opdaterer fra Bane-, regel- og handicapudvalg  
kent orienteret omkring det nye regelsæt, som træder i kraft den første 
januar. 
2. Magnus orienterer omkring Breddeudvalget  
Breddeudvalget har afholdt en bredde/hold match, som var fuld overtegnet. 
Der afholdes en udviklingsdag den 21 januar, hvor der skal arbejdes med det 
kommende år. 
3. Jan opdaterer fra Eliten  
Der har været afslutning i eliten. Kommende år er i gang med at blive 
planlagt. Der vil i sæsonen 2023 også være et elite hold i 
danmarksturneringen for seniorer og veteraner. 
4. Thomas R opdaterer omkring juniorarbejdet  
Der har været afholdt en efterårscamp og der afholdes også en julecamp.  
5. Jan informerer om TU  
Turneringsudvalget har haft sidste møde, hvor de har planlagt det kommende 
år.  
6. Begynderudvalget (JH)  
Det har været godt og begynder konceptet vil køre videre kommende år i 
samarbejde med Breddeudvalget 
7. Claus orienterer om Mjølnerknæjterne  
- Claus syg 

6. HØRING - Reklameregulativ for idrætsfaciliteter (Ishøj Idrætsråd)  
- Anbefaling fra IGK  
Vi er for 

7. Julefrokost 2022 – Formanden vil gerne være vært – forslag om kr. 95,- tilskud pr.  
deltager – Turnering og julefrokost. Ingen planer om bingo/banko – Lørdag d. 
10/12  

Jan arrangere en turnering med julefrokost, bestyrelsen har godkendt budget. 



8. Nyhedsbrev november  

Bliver sendt ud hurtigst muligt 

9. Sæsonen 2023 – debat og fokuspunkter  

udsat til kommende møde 

10. Eventuelt 


